



English (short)

DJIDADA is a Berlin-based DJ & Producer. Since 2007 she has been putting an edge on her DJ-skills and played at several local events. In 2018 she took part in a DJ competition for the first time and got into the German national finals of the Redbull 3Style Competition in Munich. In her DJ-Sets she likes to mix music genres that have a lot of bass and polyrhythmic groove. Therefore, she likes to mix Hip Hop, Broken Beats, Baile Funk, UK Garage and all kinds of polyrhythmic beats. Her own musical style is a danceable mix of bassheavy and funky and jazz-inspired tunes with loads of energy enveloped with a bit of psychedelic sound, making it a continuum between UK garage, housemusic, broken beats influenced by Hip Hop, Funk, Soul, Jazz and electronic music of the 70s, 80s and 90s.

Deutsch (short)

DJIDADA ist DJ und Musikproduzentin aus Berlin. Seit 2007 feilte sie an ihren DJ-Skills und spielte auf diversen lokalen Events. 2018 nahm sie das erste Mal an einer DJ Competition teil und wurde ins deutsche Finale der Redbull 3Style Competition in München gewählt. In ihren DJ-Sets mischt sie alle Musikstile gerne, die bassgeladen und polyrhythmisch sind, weshalb sie besonders gerne Genres wie Hiphop, Broken Beats, UK Garage, Funky House, Funk, Baile Funk und sämtliche Arten von polyrhythmischen Beats spielt. Ihr musikalischer

Stil ist eine tanzbare Mischung aus energiegeladenen, bassstarken und polyrhythmischen funky und jazzinspirierten Tunes, die mit einem Hauch von psychedelischem Sound umhüllt sind. Ihr eigener Sound verschmilzt dabei zu einem Kontinuum zwischen UK Garage, House, Broken Beats, der von Hip-hop, Funk, Soul/Jazz und elektronischer Musik der 70er, 80er und 90er Jahre beeinflusst ist.

Releases

February 2019 DJIDADA feat. The fun Indian guy (DJIFUN PROJECT) – Duckadoom
<https://soundcloud.com/djidada/djifun-duckadoom>

March 2019 DJ Vadim – No Hype Man (DJIDADA Remix)
<https://soundcloud.com/djidada/dj-vadim-x-star-wax-mag-no-hype-man-djidada-remix>

Oktober 2019 DJIDADA – Free your Mind
<https://soundcloud.com/djidada/free-your-mind>

Technical Rider: DJ-Set

2x Turntables, if possible with pitchrange more than +/-8 (ultrapitch)
1x Native Instruments Z2 DJ-Controller/Mixer
1x DJ Controller
1x Laptop
1x Laptop Stand
Cables Out (DJ-Mixer) : 1x XLR or Cinch or Line 6,5 mm

I play with vinyl and digital.

Technical Rider Live Performance

1x Launchpad Pro
1x Launchkontrol XL
1x Roland SE 02 Synthesizer
1x USB Audiointerface
1x Piano
1x Laptop
1x Piano/Keyboard
1x Keyboard Stand
1x Microphone
1x Microphone Stand
2x Controller Stands (or table)
1x Laptop Stand (or table)
Cables Out: Jack Cables (stereo ; 6,5 mm)

DJ-Sets

<http://djidada.com/dj-sets/>

Music

<http://djidada.com/music/>

Past Shows

- Nov 2019** Vernissage „Feuer als Quelle der Kunst“ Projektraum art.endart
- Nov 2019** Multimedia Event „Between Us“ Berlin
- Nov 2019** SchwuZ Berlin
- Jan 2019** Bar Wiener Blut Berlin
- Nov 2018** Redbull 3Style DJ Competition German National Finals in Munich
- Oct 2018** Maze Club Berlin
- Sept 2018** Sample Music Festival Cassiopeia Berlin
- Oct 2017** Pimpernel Club Munich
- Sept 2017** Sample Music Festival Cassiopeia Berlin

Social Media

- www.instagram.com/djidada
- www.facebook.com/djidada
- www.soundcloud.com/djidada
- www.mixcloud.com/djidada
- www.djidada.bandcamp.com

Contact Information

E-Mail : djidada@gmx.de
Phone : +4917670324363